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Acta de Sessió de Consell Municipal de Districte 7

ACTA DE SESSIÓ DE Consell Municipal de Districte 7 14 de novembre de 2023

 

Membres assistents
Josefina Merino Ramírez Presidenta

Rosa Boladeras i Domingo Regidora Districte

Antonia Fernández Pérez Secretaria

Teresa Mirón Sanz Junts per Terrassa

Gabriel Zafra Calero Partit Socialista Catalunya - CP

Jordi Centelles Amela Esquerra Republicana Catalunya - MES

Beatriz Casas Lorenzo Tot per Terrassa

Angel Moreno López Ass. Veïns Torres de Can Parellada

Mercedes Marti Arolas Ass. Propietaris i Veïns Les Fonts

Maria Josefa Gonzalez Osuna Ass. Veïns i Veïnes Can Parellada per la Unitat del Nostre Barri

Jose Miguel Chico Macias Nova Ass. Veïns de Can Parellada

Abdelbassit Oumada Ourhou Comunitat Musulmana Can Parellada

Herbert Werner Metschke Null Club Atlètic Sant Joan

Joan Antoni Ros Calsina Club Bàsquet Can Parellada

Ramón Terés Herrán Llar Gent Gran Les Fonts

Maria Isabel Osuna Rubio Ass. Famílies Institut Ègara

Carmen Álvarez Manzano Representant Comunitat Educativa de Primaria

Piedad Planesas Morales Colla Gegantera Les Fonts

Miguel Angel Asensio Calderon Marca Egara

Francisco Garzon Baeza Peña de la Tortilla

Elisabeth Herrera De Madre Unión Deportiva Les Fonts

Maria Del Mont Busquets Morato Representant Comunitat Educativa de SecundàriaAss. Juvenil Centre 
d'Esplai Can Parellada

Sara Fernández Moreno Ass. Famílies Escola Josep Ventalló i Vintró

Laura Gascón Ferrer Ass. Juvenil Centre d'Esplai Can Parellada

Maria Nieves Cruz Obiols Cap Antoni Creus

Membres excusats
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Alejandro Ulloa Rodriguez PP

Membres absents

Al Casal Cívic de Can Parellada (C/ Amèrica, 33) es reuneix el Consell Municipal de Districte 7, de 
forma presencial per fer en primera convocatòria, i amb naturalesa pública, sessió ordinària, sota la 
Presidència de Josefina Merino Ramírez.

ORDRE DEL DIA

1. Constitució del Consell Municipal de Districte 7
2. Elecció Vicepresidència del Consell Municipal de Districte
3. Informacions de Presidència
4. Precs i preguntes
5. Consultes de la ciutadania

Desenvolupament de la sessió

1. Constitució del Consell Municipal de Districte 7

Pren la paraula la Sra. Josefina Merino i dona les gràcies als consellers i conselleres per la seva 
assistència i presenta a la Sra. Rosa Boladeras i Domingo com a Regidora del districte 7.

La Presidència obre un torn de paraules per a que els membres del plenari es presentin.

Pren la paraula la Sra. Laura Gascón Ferrer i comenta que vol representar i ajudar al barri en la mesura 
del possible i sobre els temes a tractar diu que vol donar a conèixer els projectes del barri i fomentar la 
cultura.

Pren la paraula la Sra. Piedad Planesas Morales i diu que vol fer barri i treballar la integració i la cultura.

Pren la paraula la Sra. Mercè Martí i Arolas i espera que la seva participació ajudi a la rehabilitació i 
dignificació dels barris del districte, Li agradaria treballar la diversitat, la interrelació amb la ciutat, la 
cultura, manteniment dels barris i la dinamització de la comunicació amb l’administració.

Pren la paraula la Sra. Elisabeth Herrera de Madre i vol aportar idees de millora al barri de Les Fonts i 
voldria treballar temes de gent gran, esport i educació i sobretot posar Les Fonts i Can Parellada al 
mapa.

Pren la paraula el Sr. Gabriel Zafra Calero i espera que el consell no sigui una pèrdua de temps, que 
sigui operatiu i es solucionin els temes que es tractin.

Pren la paraula el Sr. José Miguel Chico Macias i diu que espera solucionar els problemes del seu barri.

Pren la paraula el Sr. Abdelbassit Oumada Ourhou i diu que vol ajudar en temes de barri i millorar la 
integració.
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Pren la paraula el Sr. Antoni Ros Calsina i demana que les reunions tinguin un punt una mica més 
positiu i treure profit del que es proposa al consell. Vol treballar el tema de les furgonetes i el tema de 
la mobilitat en concret el tema de l’autobús de la línia 15.

Pren la paraula la Sra. Maria José González Osuna i demana aconseguir que el districte sigui fort I que 
hagui més unitat entre tots. Millorar el tema de cultura, la comunicació i la integració entre els dos barris.

Pren la paraula la Sra. Maria Isabel Osuna Rubio i vol col·laborar en millorar el districte i el tema a 
tractar es la biblioteca del districte que es un tema recurrent i la connectivitat entre el centre de la ciutat 
i el districte i la passarel·la de Les Fonts.

Pren la paraula la Sra. Sara Fernández Moreno i diu que voldria presencia policial al col·legi,  més 
seguretat, demana més neteja al barri i tractar la biblioteca.

Pren la paraula la Sra. Mont Busquets Morató i espera que la participació en el consell visualitzi la tasca 
educativa que fam en el districte 7. Voldria que s'unissin esforços i que es publicitin totes les accions 
que es fan al districte. Afegeix que el Pla Educatiu d’Entorn és un pla educatiu de l’Ajuntament amb un 
recursos econòmics i que implica també a la Generalitat i demana com es pot fer per a que el districte 
7 hi participi. La idea es unir aquest projecte amb les diferents activitats que ofereixen les entitats per 
fer un treball conjunt.

Pren la paraula la Sra. Carme Álvarez Manzano i demana que sigui escoltada la veu dels centres 
educatius del barri a tots els nivells. Sembla que en el tema de la biblioteca s’està movent ja que el 
tema del bibliopunt resultava denigrant. Demana més presència policial i demana obrir  els patis dels 
centres els caps de setmana.

Pren la paraula la Sra. Teresa Mirón Sanz i demana més ajuda i menys burocràcia ja que les 
associacions s'ofeguen amb aquest tema burocràtic. Demana també millorar l'accés de la gent gran a 
l’administració per a fer gestions.

Pren la paraula el Sr. Herbert Werner Metshke i comenta que voldria millorar la vida del barri. Demana 
més neteja, seguretat, manteniment del barri i de les seves instal·lacions.

Pren la paraula el Sr. Ramón Terés Herrán hi planteja que s’elimini la cita prèvia per a majors de  65 
anys amb qualsevol gestió amb l’Ajuntament i rebaixar la burocràcia.

Pren la paraula la Sra. Neus Cruz Obiols i vol treballar temes relacionats amb la salut.

Pren la paraula el Sr. Jordi Centelles Amela i coincideix que vol aportar el seu granet de sorra per 
millorar la qualitat de vida dels nostres veïns i veïnes. A part dels temes que ja s’han mencionat voldria 
que es treballes en temes de sostenibilitat.

Pren la paraula el Sr. Ángel Moreno López i espera que el consell sigui productiu. En referència al 
temes a tractar tots aquells que solucionin els problemes que té el barri.

Pren la paraula el Sr. Francisco Garzón Baeza i  espera que puguin dur a terme els projectes pendents 
com per exemple el pont d’Itàlia, l’ampliació del casal de barri. Sol·licita un menjador per al gent gran, 
la barana de les escales de l’escenari, una rampa, llum pels vestuaris i  que es baixin els bafles de 
l’equip de so. 

Pren la paraula la Sra. Beatriz Casas Lorenzo i vol visualitzar el districte 7 i unificar tot el territori. Sobre 
temes a tractar comenta el tema del pont Itàlia, la biblioteca, les reformes urgents de l’esplai, l’adequació 
de les sales de la gent gran, la recollida del cartró als comerços del barri i la instal·lació d’unes pistes 
de pàdel i futbol sala que estan al projecte de desenvolupament del Carrefour.
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Pren la paraula el Sr. Miguel Ángel Asensio Calderón i demana col·laboració entre les entitats.

Pren la paraula la Sra. Rosa Boladeras Domingo i comenta que s’anota la proposta de treure la cita 
prèvia pels majors de 65 anys, que ja s’està treballant per que hi hagi un punt d’orientació a Les Fonts 
per no deixar tots els serveis centralitzats en únic barri. Un dels eixos de l’equip de govern és reducció 
la burocràcia. En quan al Pla Educatiu d’Entorn s’ofereix la possibilitat de posar un punt a l’ordre del dia 
d’un plenari o fer una reunió per tractar el tema. 
En relació a l’ampliació del casal cívic informa que encara no estan els pressupostos aprovats i  que 
s’està treballant per obrir els equipaments cívics amb un sistema domòtic per ampliar l’oferta d’horaris 
fora de l’horari d’obertura actual.

Informa sobre el carnet de cultura «La cultura ets tu» que dona entrada gratuïta a la unitat familiar a 
totes les activitats artístiques que es fan a la ciutat per donar accés a les famílies en a la cultura. S’està 
treballant en incorporar mediadors que tibin d’aquestes famílies que ja disposen del carnet.

Pren la paraula la Sra. Maria José González Osuna i manifesta el seu malestar per no haver tingut 
informació sobre aquest carnet. 

Pren la paraula la Sra. Boladeras Domingo i informa sobre el pacte amb la Diputació de Barcelona per 
construir la biblioteca del Districte 7 que serà una biblioteca singular, es procés lent però s’hi està 
treballant, mentrestant ofereix el bibliobús com una millora del servei actual. 

Pren la paraula el Sr. Francisco Garzón Baeza i demana ajuda per la tal que la gent gran pugui votar 
en els projectes de la ciutat. 

Pren la paraula la Sra. Mercè Martí Arolas i demana que els pressupostos  tinguin concreció a nivell de 
districtes. 

Pren la paraula la Sra. Boladeras Domingo i diu que en l’apartat d’inversions si que es veurà per 
districtes.

Pren la paraula la Sra. Merino Ramírez i informa que els pressupostos es debatran al Ple del dia 22 de 
desembre i que abans passaran pels districtes. En referència al tema dels carnets diu que es important 
que totes les associacions i entitats estiguin representades al consell per a poder intercanviar 
informacions.

Pren la paraula el Sr. Gabriel Zafra Calero i comenta que la informació ha d’arribar abans. En referència 
a la biblioteca comenta que l’Ajuntament es qui ha de prendre la iniciativa i sobre el bibliobús demana 
que sigui temporal. Demana la canalització de la riera des del carrer França fins a la connexió amb la 
del Palau.  Es suma a la proposta que els majors de 65 anys no calgui que demanin cita prèvia. 

Pren la paraula el Sr. José Miguel Chico  Macias i demana que el projecte de la biblioteca es finalitzi.

Pren la paraula la Sra. Maria José González Osuna i es suma a que cal tenir una mira especial cap a 
la gent gran i informa que des de la seva entitat estan mantenint contactes amb el Servei de Promoció 
de la Gent Gran i s’oferiran a partir de gener un cursos orientats a tractar la gestió emocional, 
l’envelliment actiu i la bretxa digital.

La Sra. Merino Ramírez demana que aquestes informacions es facin extensives a tots els veïns i veïnes.
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Pren la paraula el Sr. Ramón Terés Herrán i demana que el «Cuidem Terrassa» acabi de penjar la 
imatge un cop finalitzi la intervenció municipal i consti la informació que el ciutadà explicita. Demana 
més inspecció en les intervencions fetes per part de les intervencions a la via pública. 

La Sra. Merino Ramírez informa que s’ha repartit una carpeta amb una infografia explicativa del 
funcionament del consell i amb un dossier reduït del Reglament de Participació Ciutadana per explicar 
les diferents vies de participació. Cedeix la paraula a la Sra. Carmen Álvarez Manzano per tal que 
segons l’article 28.2 del Reglament de Participació Ciutadana proposi la incorporació d’una persona la 
incorporació de la qual es enriquidora pel consell. 

La Sra. Carme Álvarez Manzano proposa a la Sra. Pastora Hernández Neila com a Directora de l’Escola 
Infantil l’Esquitx i es procedeix a les votacions, per majoria absoluta dels membres del consell presents 
a la reunió s’aprova la seva incorporació.

2. Elecció Vicepresidència del Consell Municipal de Districte

Des de la Secretaria del Consell s’ha enviat un correu electrònic oferint la possibilitat d’avançar la 
presentació de les candidatures. S’ha presentat la candidatura de la Sra. Elisabeth Herrera de Madre. 

La Sra. Merino Ramírez obre la possibilitat de noves candidatures i al no presentar-se cap membre 
més i es procedeix a les votacions. 

S’aprova la candidatura de la Sra. Elisabeth Herrera de Madre amb 19 vots a favor i 2 abstencions.

3. Informacions de Presidència

La presidència informa de les obres previstes dins del projecte de la Next Generation 2 i per executar-
se al 2024 i son: la reforma de la passarel·la dels ferrocarrils, la urbanització del carrer del Vent, 
l’accessibilitat de les cruïlles de: França amb Europa, Itàlia amb Europa (davant CAP),  Amèrica, 9, 
ampliació vorera al carrer Iugoslàvia entre Suècia i Romania i la cruïlla de Grècia amb Anglaterra. 
També hi ha inclòs el tram E del projecte que millora la connectivitat dels barris de les Fonts i Can 
Parellada amb el centre de Terrassa, recorregut 100% urbà i que afecta a l’ Avinguda d’Àfrica,  
c/Anglaterra, parc Ègara i c/Holanda.

A nivell de Mobilitat comunica que en el ple del mes de novembre anirà l’aprovació de dos microbusos, 
un es el que ha de cobrir la línia 15 de Can Parellada i Les Fonts. 

En quan a les càmeres de seguretat del barri de Can Parellada informa que es començaran a instal·lar 
a finals del mes de novembre. Hi ha 5 càmeres ubicades als carrers d’Holanda, Itàlia, França i dues al 
carrer Alemanya. Es va fer una visita amb les entitats veïnal el 23 d’octubre i es va recollir la demanda 
per a futures col·locacions de cobrir el camí del carrer Egipte número 6, i Tunísia 65 amb Llívia. La 
posada en marxa de les càmeres serà de mínim 6 mesos fins que  Endesa doni d’alta les noves 
instal·lacions.

Recorda que la prova de risc químic es farà el 15 de novembre a les 11:00 hores. 

Comunica que el projecte de preinscripció social està al punt de posar-se en marxa, recorda que és un 
projecte està coordinat entre el Servei de Salut Comunitària de l’Ajuntament de Terrassa i l’Institut 
Català de la Salut, l’objectiu del qual es disposar d’una base de dades de tots els recursos i activitats 
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del districte per tal que els professionals sanitaris puguin receptar-les i intentar reduir el consum de 
fàrmacs. 

Pren la paraula la Sra. Beatriz Casas Lorenzo i preguntà sobre el projecte de que Les fonts de Terrassa 
i Les Fonts de Sant Quirze s’unifiquin al terme municipal de terrassa.

Respon la Sra. Merino Ramírez i informa que a principis de l’anterior mandat es va obrir l’expedient per 
iniciar els tràmits administratius per annexionar el barri de Les Fonts Sant Quirze a Terrassa però que 
per l'afectació de la pandèmia i per decisió política dels Ajuntaments implicats van aturar el tràmit.

Pren la paraula el Sr. Francisco Garzón Baeza i pregunta si Can Parellada i Les Fonts poden ser un 
municipi propi.

Respon la Sra. Merino Ramírez que Les Fonts ja va ser un poble i que caldria fer un referèndum per 
independitzar-se.

La presidenta informa sobre les activitats planificades al districte: 

El 25 novembre dia contra la violència vers les dones, aquest any es realitzarà al barri de Les Fonts, la 
concentració serà el divendres 24 de novembre a les 19:00 hores, al Centre Social de Les Fonts.
Pren la paraula la Sra. Mercè Martí Arolas i informa que dintre de les activitats pròpies del districte 7 
ens visitarà el cor de «Veus de dones».

Pren la paraula la Sra. Maria José González Osuna i informa que el dia 26 de novembre es realitzarà 
la segona edició del Mercadal Solidari i que el 17 de desembre farà el Quinto Solidari tot el re caudat 
anirà a cobrir les taules de nadal de 20 famílies. I el 28 de novembre es farà una xerrada sobre la sanitat 
pública. 

Pren la paraula el Sr. Francisco Contreras Hernández i informa que el dia 19 de novembre es farà una 
caminada al Papiol.

4. Precs i preguntes

Pren la paraula el Sr. Ramón Terés Herrán i demana una reunió per tractar el tema del carrer del Vent.

Pren la paraula el Sr. Zafra Calero i demana l'execució dels projectes de rehabilitació dels murs de Can 
Parellada. Per altra banda demana fer un comunicat com a districte 7 referent a la guerra entre Israel i 
Palestina.

La Sra. Rosa Boladeras Domingo responc que en quan s’aprovin els pressupostos del 2024 els hi 
podrem  informar amb més detall dels projectes que es podran executar. Com a Regidora de Solidaritat 
comunica cada dilluns la plataforma ciutadana «Aturem les Guerres» es concentra a les portes del 
Raval al els 18 hores per demanar als govern l’alto al fuego de les 44 guerres actives que hi ha al món. 
El Font Català de Cooperació va fer un comunicat com Ajuntament se l’han fet seu i el van treure com 
al nota de premsa. La Plataforma d’Alliberació del Poble Palestí ha entrat una proposta de resolució 
per no tenir cap tipus de relació amb el país d’Israel i l’aprovaran en el proper ple. Anima a participar o 
a crear moviments encontra de les guerres i a objectar en la declaració de la renta al gasto militar.

Pren la paraula Mª José González Osuna i demana informació sobre un dels murs que el regidor de 
manteniment li va dir que es realitzaria en breu, fa referència al mur del carrer Suècia. 

Respon la Sra. Merino Ramírez informant que els murs tenen projectes redactats, però estan pendents 
de disposició pressupostària. 
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Pren de nou la paraula la Sra. González Osuna i pregunta per la Comissió Intermunicipal de Les Fonts, 
voldria assistir-hi i demanar un conveni entre els dos Ajuntaments per tal de bonificar la piscina de Les 
Fonts. 

Respon la Sra. Merino Ramírez que aquest tema ja es va posar sobre la taula a l'última reunió de la 
intermunicipal i esports va desestimar la petició per que la piscina de Vallparadis ja està bonificada, 
però demanarà més informació a esports. 

Pren la paraula la Sra. Busquets Morató i agraeix la importància que li ha donat a les entitats per fer 
xarxa i difusió dins del districte i comenta que en relació a la informació tenen famílies invidents que no 
poden llegir els pdf dels cartells que s’envien des del Districte, que ella els trasllada a un escrit i demana 
que la informació li arribi amb el màxim temps i si és possible per escrit. Reivindica la feina de les 
escoles públiques al barri. En referència a la bretxa digital, informa que el Pla Educatiu d’Entorn inclou 
molt alumnat que està fent servei a la comunitat i proposa que puguin venir a fer el curs del que s’ha 
parlat abans. Informa també del moviment social per reduir l'ús del mòbil entre els joves i que farà 
arribar la informació a la Sra. Antonia Fernández.

Pren la paraula el Sr. Angel Moreno López i demana que el fet de posar el bibliobús no signifiqui que 
s’oblidi la biblioteca. Pregunta sobre quins criteris es segueixen en el Next Generation i manifesta un 
enuig per la manca d’inversió en la zona de les torres.  En referència al carnet cultural comenta que la 
difusió s’hauria d’haver fet a través de la coordinadora. Afegeix que no tenia noticies del tema del curs 
per a la gent gran i demana més difusió. Fa referència a la reparació d’un sot al carrer del carrer Senegal. 

Respon la Sra. Boladeras  Domingo i explica que quan surt la convocatòria dels Next es preparant els 
projectes i es presenten a tot el que es pot i és la Unió Europea qui els aprova. Si les Next no contemplen 
la zona de les torres ja ho tindrà en compte l’Ajuntament. 

La Sra. Maria José González Osuna informa que dels tallers per la gent gran no hi ha res concretat que 
ja informaran. 

Pren la paraula la Sra. Elisabeth Herrera de Madre i demana graderies per al camp de futbol de Les 
Fonts.

Pren la paraula la Sra. Carmen Álvarez Manzano i comenta que tenen un increment econòmic per 
gaudir de les activitats que ofereix el servei d’educació doncs els carnets de la T16 els tenen les famílies 
i quan fan les excursions no poden disposar d’ells. Demana un ajut econòmic o una altra gestió que els 
faciliti viatjar en el transport públic municipal. 

Pren la paraula el Sr. Garzón Baeza i demana que s'estudiï la possibilitat d’ampliar les línies d'autobús 
els caps de setmana. 

Respon la Sra. Merino Ramírez que des de l’Ajuntament es planteja que la sortida de Can Parellada es 
fes a travès del Ferrocarrils. De totes maneres es demanarà aquest augment d’autobusos els caps de 
setmana.

Pren la paraula la Sra. Mercé Martí Arolas i informa que tenen alumant de l’IES Ègara fent classes amb 
gent gran de Les Fonts. Torna a sol·licitar un caixer a Les Fonts i demana informació sobre els possibles 
efectes de la depuradora sobre la ciutadania de la zona. 

5. Consultes de la ciutadania

La Sra. Merino Ramírez cedeix la paraula al Sr. Francisco Contreras Hernández i demanda que es 
publiciti més les sessions dels consells per ampliar la participació.
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Josefina Merino Ramírez s’acomiada dels consellers i conselleres i agraeix la seva assistència, i no 
havent-hi cap més assumpte a tractar, quan és , per part de la Presidència s’aixeca la sessió, de la qual 
s’estén la present acta. 

Terrassa, a la data de la signatura electrònica

Secretaria Presidència
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